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OR.Oz.0022.42.2021 

 

 

PROTOKÓŁ NR  181/2021 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 26 sierpnia 2021 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

4. Tematy: 

4.1. Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa dotyczące wniosku pana 

Sergiusza Makowskiego reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski 

w sprawie wydania opinii dla realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi 

gminnej nr 160227C Służewo-Broniszewo-Goszczewo”. 

4.2. Pismo Sekretarza Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące wniosku Prezesa Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. w sprawie zmiany terminu zakończenia 

zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu 

karetek” wraz z projektem aneksu do w/w umowy. 

4.3. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dotyczące anulowania 

aneksów do umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej 

„Karczemka” w Otłoczynie i Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim, 

podpisanych przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021 r. 

4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczące zawarcia umowy  

na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji Projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim”. 

4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

4.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 

2030. 

4.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie sporządzenia informacji 

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2021r oraz 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu 

realizacji przedsięwzięć. 

4.8. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej dotyczące liczby osób 

oczekujących na badanie w Poradni. 

4.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczące wykazu dróg, na których istnieje 

konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan techniczny. 
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5. Sprawy różne. 

6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Tokarska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 26 sierpnia 2021 r. o godzinie 13:00.  

Posiedzenie odbywa się w siedzibie Starostwa Powiatowego w Aleksandrowie Kujawskim 

przy ulicy Słowackiego 8 w pokoju 214 (II piętro).  

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Tokarska  – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczą dwie członkinie 

Zarządu Powiatu: Lidia Tokarska i Małgorzata Wdowczyk. Pan Adam Potaczek Wicestarosta 

Aleksandrowski nie uczestniczy w posiedzeniu. 

Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować uchwały.  

 

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  

 

 

Ad 3. 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia.  

Czy są wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.1. Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa dotyczące wniosku 

pana Sergiusza Makowskiego reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz 

Makowski w sprawie wydania opinii dla realizacji inwestycji drogowej pn. 

„Rozbudowa drogi gminnej nr 160227C Służewo-Broniszewo-Goszczewo”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.1. Pismo Naczelnika Wydziału 

Architektury i Budownictwa dotyczące wniosku pana Sergiusza Makowskiego 

reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski w sprawie wydania opinii dla 

realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160227C Służewo-

Broniszewo-Goszczewo”. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek 

Pana Sergiusza Makowskiego reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski  

w sprawie wydania opinii dla realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej 

nr 160227C Służewo-Broniszewo-Goszczewo”. 
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Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Pana Sergiusza Makowskiego 

reprezentującego firmę Usługi Drogowe Sergiusz Makowski w sprawie wydania opinii dla 

realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160227C Służewo-

Broniszewo-Goszczewo” 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 16 sierpnia 2021 r. znak: 

AB.6749.24.2021 wraz z wnioskiem pana Sergiusza Makowskiego reprezentującego firmę 

Usługi Drogowe Sergiusz Makowski z dnia 12 sierpnia 2021 r. w sprawie wydania opinii dla 

realizacji inwestycji drogowej pn. „Rozbudowa drogi gminnej nr 160227C Służewo-

Broniszewo-Goszczewo”, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.2. Pismo Sekretarza Powiatu Aleksandrowskiego dotyczące wniosku Prezesa 

Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. w sprawie zmiany 

terminu zakończenia zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym 

oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek” wraz z projektem aneksu do w/w umowy. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.2. Pismo Sekretarza Powiatu 

Aleksandrowskiego dotyczące wniosku Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. w sprawie zmiany terminu zakończenia zadania pn. „Przebudowa 

Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. wraz  

z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek” wraz z projektem 

aneksu do w/w umowy. 

Jestem za tym, żeby przychylić się do zmiany terminu zakończenia tej inwestycji. Zmiany  

te podyktowane są sygnałami od wykonawcy, że nie są w stanie sprostać temu zadaniu  

i zrealizować go w ustalonym terminie. Nie później niż 31 października 2021 r. byłoby 

zakończenie inwestycji, a przekazanie środków miesiąc później czyli 30 listopada.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski?  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – jestem za, obiektywne przyczyny zostały podane. 

 

Pani Lidia Tokarska - proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek Prezesa Powiatowego 

Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. w sprawie zmiany terminu zakończenia 

zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu 

karetek” wraz z projektem aneksu do w/w umowy. 

Kto jest za? Dziękuję. 



4 
 

 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Prezesa Powiatowego Szpitala 

w Aleksandrowie Kujawskim Sp. z o.o. w sprawie zmiany terminu zakończenia zadania pn. 

„Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie Kujawskim  

Sp. z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu karetek” wraz  

z projektem aneksu do w/w umowy. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Lidia Tokarska – dotację musimy rozliczyć do końca roku. 

 

 

Pismo Sekretarza Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 19 sierpnia 2021 r. znak: 

PS.0232.2.2021 dotyczące wniosku Prezesa Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. z dnia 12 sierpnia 2021 r. w sprawie zmiany terminu zakończenia 

zadania pn. „Przebudowa Głównej Izby Przyjęć Powiatowego Szpitala w Aleksandrowie 

Kujawskim Sp. z o.o. wraz z wyposażeniem medycznym oraz z zadaszeniem dla podjazdu 

karetek” wraz z projektem aneksu do umowy, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.3. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dotyczące 

anulowania aneksów do umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie i Warsztatu Terapii Zajęciowej  

w Aleksandrowie Kujawskim, podpisanych przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021 r. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.3. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie dotyczące anulowania aneksów do umowy o dofinansowanie 

działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie i Warsztatu Terapii 

Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim, podpisanych przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021 r. 

Srawa tych aneksów ciągnie się już jakiś czas. Dotyczy dwóch jednostek Warsztatu Terapii 

Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda 

Stachury w Aleksandrowie Kujawskim. Nie mamy zgody naszych partnerów na podpisanie 

tych aneksów z zaproponowaną przez nas zmianą tj. dotyczącą wprowadzenia zapisu o treści 

„Ciągła nieobecność uczestnika Warsztatu, która przekroczy jeden miesiąc powoduje 

zmniejszenie środków na działalność Warsztatu o wysokość środków odpowiadających 

kosztowi utrzymania uczestnika Warsztatu za kolejne dni jego nieobecności do czasu jego 

powrotu lub przyjęcia do Warsztatu nowego uczestnika.”. Zaproponowaliśmy wprowadzenie 

tej zmiany ze względu na dbałość o pieniądze publiczne. Warsztaty nie wyraziły zgody. Nie 

ma wyraźnego przepisu, który stanowiłby, że trzeba tak robić. Można wprowadzić takie 

uregulowanie, ale do tego potrzebna jest zgoda drugiej strony umowy. Skoro nasi partnerzy 

nie chcą podpisać takiego aneksu, w związku z tym te aneksy nie mają mocy, bo nie zostały 

podpisane przez warsztaty terapii zajęciowej. Rozliczenia będą następować na 
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dotychczasowych warunkach. Uważam, że nie będziemy się upierać na wprowadzenie tych 

zapisów, bo tego nie obronimy, bo nie ma podstawy prawnej nakazującej taki sposób 

rozliczania. Strony umowy ustalają jej treść, a tym samym kwestie nieobecności uczestników 

i ich konsekwencje.  

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję pozytywnie zaopiniować wniosek 

Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie dotyczący anulowania aneksów  

do umowy o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka”  

w Otłoczynie oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie 

Kujawskim, podpisanych przez Zarząd Powiatu Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021r. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, pozytywnie zaopiniował wniosek Kierownika Powiatowego Centrum 

Pomocy Rodzinie dotyczący anulowania aneksów do umowy o dofinansowanie działalności 

Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie oraz Warsztatu Terapii Zajęciowej 

im. Edwarda Stachury w Aleksandrowie Kujawskim, podpisanych przez Zarząd Powiatu 

Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021r. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 18 sierpnia 2021 r. znak: RS.60.4.11.2021 dotyczące anulowania aneksów do umowy  

o dofinansowanie działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej „Karczemka” w Otłoczynie  

i Warsztatu Terapii Zajęciowej w Aleksandrowie Kujawskim, podpisanych przez Zarząd 

Powiatu Aleksandrowskiego w dniu 12 maja 2021 r., stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczące zawarcia umowy  

na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. 

„Opracowanie dokumentacji Projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi 

powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu 

okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim”. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.4. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych dotyczące zawarcia umowy na dokończenie opracowania dokumentacji 

projektowej na zadanie pn. „Opracowanie dokumentacji projektowej na rozbudowę  

i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową skrzyżowania 

typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, 

Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Mieliśmy problemy z realizacją tego zadania, o czym Zarząd Powiatu był informowany.  

W dniu 17 sierpnia 2021 r. zawarta została umowa z NEOX Sp. z o.o. z siedzibą w Gdańsku 

na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. „Opracowanie 
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dokumentacji projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim” z terminem 

wykonania przedmiotu umowy 17 grudnia 2021 r. o wartości 35.350,20 zł brutto.  

Mam nadzieję, że uda się wykonać tę dokumentację, bo zależy nam na pozyskaniu środków 

na przebudowę tej drogi i wykonanie tej inwestycji, bo jest nam wszystkim bardzo potrzebna. 

Współdziałamy z Miastem Aleksandrów Kujawski w tej kwestii. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję zająć stanowisko, że Zarząd Powiatu, 

zapoznał się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczącym zawarcia umowy 

na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji Projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim”. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczącym 

zawarcia umowy na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. 

„Opracowanie dokumentacji Projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej  

nr 2633C ulica Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie 

skrzyżowania ulic: Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie 

Kujawskim”. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

20 sierpnia 2021 r. znak: DUDiM.071.24.2021 dotyczące zawarcia umowy  

na dokończenie opracowania dokumentacji projektowej na zadanie pn. „Opracowanie 

dokumentacji Projektowej na rozbudowę i przebudowę drogi powiatowej nr 2633C ulica 

Narutowicza wraz z budową skrzyżowania typu okrężnego w obrębie skrzyżowania ulic: 

Chopina, Dworcowa, Słowackiego, Narutowicza w Aleksandrowie Kujawskim”, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Proszę Skarbnika Powiatu i przedstawienie projektu uchwały. 
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Pan Mariusz Możdżeń - w związku z otrzymaniem informacji od Wojewody Kujawsko-

Pomorskiego o zwiększeniu wysokości dotacji w dziale Oświata i wychowanie o kwotę 

10.221,45 zł z przeznaczeniem na wyposażenie szkół w podręczniki dokonano zwiększenia  

w budżecie o tę kwotę. Środki te zwiększyły plan finansowy Szkoły Podstawowej Specjalnej 

Nr 4 w Aleksandrowie Kujawskim. Uwzględniono również wnioski dyrektorów szkół, w tym 

Zespołu Szkół Nr 2 w Aleksandrowie Kujawskim i LO w Ciechocinku o dokonanie zmian  

w planach jednostek w związku z bieżącymi potrzebami. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę 

zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 

2020r w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego na rok 2021. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/213/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia budżetu Powiatu Aleksandrowskiego na rok 2021, stanowi załącznik  

do protokołu. 

 

 

Ad 4.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r.  

w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu Aleksandrowskiego 

na lata 2021 – 2030. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

W związku z podjęciem uchwały zmieniającej budżet powiatu koniecznym jest dokonanie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030 

dostosowując ją do wielkości wynikających z dokonanych zmian w budżecie. 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć uchwałę zmieniającą uchwałę 

nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 

2030. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu, podjął uchwałę zmieniającą uchwałę nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu 

Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020r w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 2030. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego zmieniającej uchwałę  

Nr XVIII/214/2020 Rady Powiatu Aleksandrowskiego z dnia 15 grudnia 2020 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu Aleksandrowskiego na lata 2021 – 

2030, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie sporządzenia 

informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 

2021r oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym  

o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Aleksandrowskiego w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu 

Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2021r oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

Proszę Skarbnika Powiatu o przedstawienie informacji. 

 

Pan Mariusz Możdżeń - zgodnie z art. 266 ustawy o finansach publicznych Zarząd Powiatu 

zobowiązany jest do sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu powiatu  

za I półrocze oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym  

o przebiegu realizacji przedsięwzięć i przedkłada ją Radzie Powiatu i Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej.  

Budżet powiatu w I półroczu 2021 r. ulegał wielokrotnie zmianie. Ostatecznie po zmianach 

na dzień 30 czerwca 2021 r. zamknął się nadwyżką w wysokości – 6.287.121,35 zł. Na tak 

wysoki wynik dodatni miał wpływ niski procent zrealizowanych wydatków na zadania 

inwestycyjne i remonty bieżące. W II półroczu zostaną zakończone prace i nastąpią płatności. 

W kwocie nadwyżki jest również ujęta część oświatowa subwencji ogólnej, która wpłynęła  

w czerwcu w kwocie 1.357.854,00 zł, a wydatkowana będzie w lipcu br. 

Zobowiązania spłacamy na bieżąco, należności są regulowane w miarę możliwości przez 

dłużników. Informacja zawiera wszystkie wymagane elementy. 

 

Pani Lidia Tokarska – zakończenie większości inwestycji planowane jest w II półroczu.   

 

Pan Mariusz Możdżeń – dochody majątkowe są uzyskane w małej wysokości, ponieważ np. 

budynek placówki socjalizacyjnej był sprzedany w lipcu.  
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Pani Lidia Tokarska – a nowa siedziba placówki socjalizacyjnej oddana została w sierpniu. 

Czekamy na rozliczenie z Urzędu Marszałkowskiego i zwrot środków, bo jak do tej pory  

to placówkę budowaliśmy ze środków własnych. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – nie wiemy ile dokładnie otrzymamy tych środków i kiedy, czy  

w tym roku czy w przyszłym. 

  

Pani Lidia Tokarska – czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję podjąć 

uchwałę w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania budżetu Powiatu 

Aleksandrowskiego za I półrocze 2021r oraz informacji o kształtowaniu się wieloletniej 

prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, podjął uchwałę w sprawie sporządzenia informacji o przebiegu wykonania 

budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2021r oraz informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Projekt uchwały Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego w sprawie sporządzenia informacji  

o przebiegu wykonania budżetu Powiatu Aleksandrowskiego za I półrocze 2021r oraz 

informacji o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji 

przedsięwzięć, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.8. Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej dotyczące liczby osób 

oczekujących na badanie w Poradni. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.8. Pismo Dyrektora Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej dotyczące liczby osób oczekujących na badanie w Poradni. 

Zarząd Powiatu zwrócił się o przedstawienie takiej informacji przez panią Dyrektor Poradni 

Psychologiczno – Pedagogicznej, ponieważ mieliśmy informację, że diagnoza dzieci trwa 

długo i jest ona spowodowana m.in. brakami kadrowymi i obostrzeniami wynikającymi  

z epidemii Covid-19. To się wszystko skumulowało. Pani Dyrektor PPP informuje, że według 

stanu na dzień sporządzenia informacji czyli na 24 sierpnia 2021 r. na realizację oczekuje 218 

wniosków. Jest to dużo wniosków. Pytaliśmy się o stan realizacji wniosków, ze względu  

na prośbę pani Dyrektor o wyrażenie zgody na zwiększenie zatrudnienia w poradni o 1 etat, 

co miało usprawnić pracę. Jesteśmy zaniepokojeni, bo liczba złożonych wniosków jest duża. 

Mam nadzieję, że dzięki tym nowo zatrudnionym osobom, przełoży się to pozytywnie na 

ilość realizowanych wniosków. Będziemy monitować co dwa miesiące stan realizacji tych 

wniosków.  

 



10 
 

 

 

 

Czy są pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości pismo 

Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej dotyczące liczby osób oczekujących na 

badanie w Poradni oraz monitować co dwa miesiące stan liczby osób oczekujących na 

badanie.  

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, przyjął do wiadomości pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej dotyczące liczby osób oczekujących na badanie w Poradni oraz postanowił 

monitować co dwa miesiące stan liczby osób oczekujących na badanie.  

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 

 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – zadania poradni po okresie covidowym wzrosły. Jestem 

świeżo po naradzie z Kuratorem Oświaty, w której brali udział wszyscy dyrektorzy szkół, 

łącznie z poradniami. I w kierunkach polityki oświatowej Państwa i w zadaniach Kuratora 

Oświaty, w obszarach, które są wytyczone na ten rok, zadania poradni są bardzo duże. 

Wiemy, jaka była sytuacja dzieci w czerwcu po powrocie do szkół, jakie są potrzeby. 

Pierwszy etap diagnozy dzieci przez środowisko szkolne był w czerwcu. W wakacje rodzice 

gremialnie zwrócili się do poradni z prośbą o pomoc. Poradniom przypisane są zadania 

pomocy szkom, czyli – wspieranie uczniów i rodziców. Sami pedagodzy nie dadzą rady. 

Druga  strona  medalu  jest  taka,  że  wszystkie  poradnie  w  naszym   województwie mają 

podpisane porozumienia z centrami doskonalenia nauczycieli, czyli m.in. z KPCEN  

we Włocławku, mówię o naszym rejonie, gdzie wspólnie poradnie psychologiczno – 

pedagogiczne, centra  edukacji  nauczycieli  plus  szkoły  mają  się  wzajemnie  wspierać.               

W zależności od tego, jakie potrzeby ma szkoła, jakie ma wyniki egzaminów, szkoła 

opracowuje program naprawczy i w realizacji  tego programu naprawczego będzie brała 

udział poradnia, w porozumieniu z centrum doskonalenia nauczycieli. To jest namiastka 

potrzeb, które pani Lidia Czyżniejewska Dyrektor PPP przedstawiła, na pewno te potrzeby 

byłyby większe i byłyby również wykorzystane na korzyść poradni i szkół. 

Pierwszym etapem takiego wsparcia będzie konferencja, która odbędzie się 14 września br. 

Dziękuję pani Staroście, że wyszła z inicjatywą zorganizowania tej konferencji. Dobrze się 

stało, że  organizatorem jest Starosta i Dyrektor KPCEN we Włocławku. Ta inicjatywa 

pociągnęła za sobą spotkania  w  innych  powiatach.  Konferencje  odbędą  się  w  pięciu  

powiatach,  łącznie z poradniami. Myślę, że  potrzeby szkół, po tej wcześniejszej diagnozie  

i to, w czym może pomóc poradnia, wyklarują się podczas konferencji. Ze strony Centrum 

Edukacji Nauczycieli będą dwa referaty i jeden referat ze strony Poradni Psychologiczno – 

Pedagogicznej. Poradnia pokaże zakres swoich działań, swoje potrzeby w powiecie,  

po otrzymaniu pierwszych informacji ze środowiska szkolnego, nauczycieli, ale również 

rodziców, którzy występują z wnioskiem do poradni. Ta diagnoza, która dzięki temu 

powstanie, przyczyni się do wspólnego planowania programu wychowawczo – 

profilaktycznego, w tworzeniu którego bierze udział cała społeczność szkolna łącznie  

z rodzicami, radą rodziców, czy radą szkoły, jeśli taka jest, która zatwierdza program. 
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Drugi referat wygłosi pracownik KPCEN, jak ten program tworzyć i  na bazie czego. 

Relacje i  motywacja do nauki jest znacznie zaburzona wśród niektórych uczniów, o tym 

powie w swoim wystąpieniu pani psycholog, terapeuta, sprawdzony wykładowca  

z Warszawy. To będzie trzeci referat pokazujący dyrektorom, jakimi narzędziami 

diagnozować dziecko, żeby relacje w całej społeczności szkolnej wróciły do normy, co na 

pewno przełoży się na  podniesienie  wyników nauczania i egzaminów końcowych. 

 

Pani Lidia Tokarska – cieszę się, że uda nam się zorganizować tę konferencję. Jest to ważne 

i bardzo potrzebne. Pierwsze spotkanie dyrektorów szkół z panią Dyrektor PPP pokazało, że 

można pracę usprawnić i jest wiele błędów i niedomówień na linii szkoła - poradnia. 

Dziękuje, że KPCEN we Włocławku bardzo aktywnie włączyło się w organizację konferencji, 

a w zasadzie przejęliście większą część realizacji tej konferencji. Jestem wdzięczna, bardzo 

dziękuję. Mam nadzieję, że to będzie coś co faktycznie przysłuży się szkołom z naszego 

powiatu. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – taki jest cel. Realizujemy kierunek oświatowy polityki 

Państwa. Chodzi nam o to, żeby trafić do podmiotu głównego, czyli do ucznia, jak temu 

uczniowi pomóc przy pomocy dobrego nauczyciela, wsparcia psychologa, pedagoga, 

poradni, ośrodków doskonalenia nauczycieli. Myślę, że monitorowanie tych działań później, 

realizacji wniosków, które wypłyną z konferencji też będzie przyczynkiem do ciągu 

dalszego, żeby dyrektorzy szkół mieli świadomość, że jest to współpraca ciągła, a nie tylko 

raz, a dalej radźcie sobie sami. Będziemy zbierać informacje, jak szkoły działają dalej. 

 

Pani Lidia Tokarska – czekamy na konferencje 14 września br. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – przygotowujemy zaproszenia na konferencje i plakat.  

 

 

Pismo Dyrektora Poradni Psychologiczno – Pedagogicznej w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 24 sierpnia 2021 r. znak: PPP.021.25.2021 dotyczące liczby osób oczekujących  

na badanie w Poradni, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 4.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych dotyczące wykazu dróg,  

na których istnieje konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan 

techniczny. 

 

Pani Lidia Tokarska – przechodzimy do punktu 4.9. Pismo Dyrektora Zarządu Dróg 

Powiatowych dotyczące wykazu dróg, na których istnieje konieczność przeprowadzenia 

remontów z uwagi na ich zły stan techniczny. 

Na poprzednim posiedzeniu Zarządu Powiatu stawał temat wystąpienia z wnioskiem  

o dofinansowanie przebudowy dróg z Funduszu Rozwoju Dróg. W ramach tego programu 

możemy ubiegać się o dofinansowanie również remontów dróg. Mimo tego, że mamy drogi 

wymagające przeprowadzenia remontu, nie mamy na to dokumentacji projektowych.  
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W związku z czym należy podjąć decyzję czy chcemy taką dokumentację wykonać, a jeśli tak 

to na jakie drogi i aktywnie działać w przyszłości nad pozyskiwaniem środków finansowych 

na te remonty. Zarząd Dróg Powiatowych przedstawił wykaz dróg, na których istnieje 

konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan techniczny. Jest to siedem 

dróg. Proponuję znaleźć w budżecie środki na wykonanie dokumentacji na remont trzech 

dróg tj. Kuczkowo - Wola Bachorna odcinek ok. 2 km, koszt dokumentacji ok. 10.000 zł, 

Konradowo – Siniarzewo odcinek ok. 10 km, koszt dokumentacji ok. 40.000 zł oraz  

ul. Graniczna w Aleksandrowie Kujawskim chodzi o chodnik i nakładkę,  koszt dokumentacji 

ok. 5.000 zł.  

Zwracam się do Skarbnika Powiatu, czy są szanse na znalezienie w budżecie powiatu 

środków na wykonanie tej dokumentacji? 

 

Pan Mariusz Możdżeń – postaram się zaleźć środki na ten cel. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk - Zduny – Opoki, o jaki odcinek chodzi? 

 

Pani Lidia Tokarska – Zduny – Opoki odcinek ok. 1,5 km, koszt dokumentacji ok. 8.000 zł. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – droga ta wymaga remontu, jest w bardzo złym stanie. 

 

Pan Mariusz Możdżeń – po rozliczeniu we wrześniu, zobaczymy jakie będziemy mieli 

wydatki bieżące, wtedy będzie można więcej dokumentacji wykonać. Trzeba poczekać  

do września. 

 

Pani Małgorzata Wdowczyk -  miejmy w pamięci drogę Zduny – Opoki. 

 

Pani Lidia Tokarska - czy jeszcze pytania, uwagi, wnioski? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z pismem Zarządu Dróg Powiatowych dotyczącym wykazu dróg, na których istnieje 

konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan techniczny, proponuję 

wytypować następujące drogi do remontu: droga nr 2623 C Kuczkowo- Wola Bachorna, 

droga nr 2608C Konradowo – Siniarzewo oraz droga nr 2632 C ul. Graniczna  

w Aleksandrowie Kujawskim. Ponadto, po rozliczeniu wydatków bieżących droga nr 2530C 

Zduny – Opoki. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu, zapoznał się z pismem Zarządu Dróg Powiatowych dotyczące wykazu dróg, 

na których istnieje konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan techniczny 

oraz wytypował następujące drogi: droga nr 2623 C Kuczkowo- Wola Bachorna, droga  

nr 2608C Konradowo – Siniarzewo oraz droga nr 2632 C ul. Graniczna w Aleksandrowie 

Kujawskim. Ponadto, po rozliczeniu wydatków bieżących droga nr 2530C Zduny – Opoki. 

 

Przebieg głosowania: Za – 2, Przeciw– nie było, Wstrzymujących się– nie było. Jednogłośnie. 
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Pismo Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

24 sierpnia 2021 r. znak: DUDiM.071.25.2021 dotyczące wykazu dróg, na których istnieje 

konieczność przeprowadzenia remontów z uwagi na ich zły stan techniczny, stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do spraw różnych. Nie ma. 

 

 

Ad 6. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Tokarska  – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie ma. 

 

 

Ad 7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Tokarska  – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 13:27. 

 

Protokołowała: Karolina Wojtylewska  ........... 

 

 


